
Zápis ze schůze výboru OO UOCHB AV ČR. 27.5.2020  
 
Přítomni: 
M. Baňková, Z. Barták, J. Günter, J. Hniličková, J. Pokorná, P. Poncar, J. Vondrášek 
 
 
Program: 
1) Posouzení návrhu nových mzdových tarifů předloženého administrativou 
2) Informace o státem dotovaných poukazech na dovolenou v Česku  
3) Doplnění jídelních automatů na UOCHB 
4) Naplánování termínu pro celoústavní odborovou konferenci 
5) Návrh odměny Karolíně Kotové za vypracování rezervačního kalendáře pro pobyt na 
ústavní chatě v Dolní Malé Úpě 
6) Dotaz na dohledatelnost výplatních pásek  
 
 
Ad 1) JV seznámil OO s návrhem zvýšení mzdových tarifů a vnitřního mzdového předpisu 
UOCHB předloženého administrativou. Obě strany se shodly na jejich plánované platnosti od 
1.7.2020. Administrativa si ještě chce nechat vypracovat stanovisko k novému vnitřnímu 
mzdovému předpisu právním oddělením UOCHB. OO konstatovala, že je vstřícný vůči 
zaměstnancům a korektní vůči vedení. Současně se shodla na tom, že navrhované tarify 
spolu s osobním příplatkem v jednotlivých třídách jsou dostačující. Minimální výše nového 
platu je daná tarifem a spolu s osobním příplatkem musí odpovídat alespoň současnému 
platu.  Platy v servisních skupinách lze také korigovat případným přesunem pracovníka do 
vyšší platové třídy na základě katalogu prací UOCHB, zvýšené kvalifikace, dodatečných 
odborných zkoušek apod. Odbory mohou v takovém případě pomoci rolí prostředníka.  
Výše osobního příplatku ve vědeckých skupinách závisí na dohodě vedoucího pracovníka a 
zaměstnance.  
 
Ad 2) JV informoval OO o státem dotovaných poukazech na dovolenou v Česku jako podpoře 
českého cestovního ruchu. Podle ministryně pro místní rozvoj Kláry Dostálové by vláda 
mohla návrh projednat začátkem června a poukazy, které by pravděpodobně distribuoval 
zaměstnavatel, by se daly uplatnit v červenci nebo srpnu. Hodnota poukázky se podle 
Dostálové uvažuje v rozmezí od 3 000 do 5 000 korun. Touto částkou přispěje stát. Prakticky 
by šlo o slevu, protože záměrem je, aby člověk poukázku využil na ubytování na tři dny a 
více, a poměrnou část doplatil. V budoucnu by se zaměstnavatelé k projektu mohli přidat, 
nebylo by to ale letos. Příspěvek by si následně mohly odečítat z daní. JV přislíbil získat další 
informace od pracovnice v cestovním ruchu. 
 
Ad 3) JP navrhla doplnění jídelních automatů na UOCHB jako náhradu za zrušené automaty 
firmy Delico. JV přislíbil, že osloví další firmy s žádostí o umístění automatů se zvýšenou 
nabídkou baget. 
 
Ad 4) MB navrhla dohodnout termín celoústavní odborové konference. Byla naplánována na 
pondělí 22. 6. 2020. 
 



Ad 5) ZB navrhl vyplatit odměnu Karolíně Kotové za vypracování rezervačního kalendáře pro 
pobyt na ústavní chatě v Dolní Malé Úpě. OO se shodla na částce 5 tisíc Kč. 
 
Ad 6) J. V. zodpověděl dotaz P.P. na  dohledatelnost výplatních pásek v systému OKbase. Na 
žádost některých zaměstnanců bylo vypracováno opatření pro zvýšené zabezpečení přístupu 
do systému. Pásky budou zpřístupněny od pondělí 8. června 2020 automaticky v režimu 
základního nastavení. Vyšší zabezpečení bude nastaveno pouze na požádání ve mzdové 
kanceláři. 
 


